



VDR-Sponsorship: Young Professional Award 2026



The VDR Award for Young Professionals honors the industry's up-and-coming talents!

Show us how you or talented individuals you know are shaping the future of business mobility, or how your commitment sets you apart.

VDR offers three aspiring young professionals the opportunity to present themselves to an expert audience of around 500 participants. Whether in the early years of their professional life, at the start of their career, during an internship, or in training—the focus is not on their position, but on their personality: people who take on professional or personal responsibility, inspire teams, or drive projects forward with passion.

Your advantage:

The VDR platform gives you visibility, presence, and the opportunity to introduce yourself to a large professional audience. The VDR jury nominates three young professionals in advance of the conference. In addition to appearing on stage, nominees will also receive a **free ticket to the VDR conference** in Dresden from **April 13–15, 2026**. There is no charge to apply.

The winner of the VDR Young Professionals Award not only receives the coveted award, but also unique support from VDR: a complete educational course to become a “Certified Mobility Manager.” This includes all four courses at the VDR Academy, with specializations of your choice, as well as all exams – with a total value of over €9,600.



A strong start to your career in travel and mobility management!



Find out more and apply now!
Deadline: 31st January 2026

If you have any questions or would like to participate, please contact:

Marijke Werschnick

T: +49 69695229 25

werschnick@vdr-service.de

www.vdr-service.de/awards



VDR-Förderpreis: Young Professional Award 2026



Der VDR-Award für Young Professionals ehrt die Nachwuchstalente der Branche!

Zeigen Sie uns, wie Sie oder Ihnen bekannte Talente die Zukunft der geschäftlichen Mobilität gestalten oder durch welches Engagement Sie sich hervorheben.

Der VDR bietet drei aufstrebenden Young Professionals die Möglichkeit, sich einem Fachpublikum von rund 500 Teilnehmenden zu präsentieren. Ob in den ersten Jahren im Berufsleben, beim beruflichen Einstieg, im Praktikum oder in der Ausbildung – im Mittelpunkt steht nicht die Position, sondern die Persönlichkeit: Menschen, die fachliche oder personelle Verantwortung übernehmen, Teams inspirieren oder mit Leidenschaft Projekte vorantreiben.

Ihr Vorteil:

Die VDR-Plattform verschafft Ihnen Bekanntheit, Präsenz und die Möglichkeit sich einem großen Fachpublikum vorzustellen. Die VDR-Jury nominiert drei Young Professionals im Vorfeld der Tagung. Die Nominierten erhalten neben der Bühnenpräsenz auch ein **kostenfreies Tagungsticket** für die **VDR-Tagung vom 13.-15. April 2026** in Dresden. Die Bewerbung ist für Sie kostenfrei.

Der/die Gewinner/in des VDR Young Professionals Award erhält nicht nur die begehrte Auszeichnung, sondern auch eine **einzigartige Förderung** durch den VDR: einen kompletten Fachstudiengang zum **"Certified Mobility Manager"**. Dieser umfasst alle vier Kurse an der VDR-Akademie, mit Vertiefungsrichtungen nach Wahl, sowie sämtliche Prüfungen – im Gesamtwert von über 9.600 Euro.



Ein starker Start für die Karriere im Travel und Mobility Management!



Jetzt informieren & bewerben!
Bewerbungsfrist 31.01.2026

Wenn Sie Fragen haben oder teilnehmen möchten, wenden Sie sich gerne an:

Marijke Werschnick

T: +49 69695229 25

werschnick@vdr-service.de

www.vdr-service.de/awards